
Initiativärende till Tekniska nämndens sammanträde 2023-04-26: 

Skyltar i Stadsparken 
I Stadsparken finns sedan länge skyltar som beskriver platsens historik. På dessa finns bilder 
och information i text om hur området såg ut förr, byggnader som låg där och hur staden har 
utvecklats. Många boråsare men också hitresta turister och besökare uppskattar möjligheten 
att få mer information om Borås historia genom dessa. 

Den som idag besöker parken kan dock konstatera att en majoritet av skyltarna är 
vandaliserade eller trasiga. På många har det anslag som är fastsatt på metallställningen 
lossnat helt eller delvis. En snabb bedömning är att det är fler skyltar som är i icke-fullgott 
skick än vad det finns skyltar som är hela. 

Stadsparken är en viktig plats i vår stad. Om skyltarna inte åtgärdas är det faktiskt bättre att 
de tas ned. Idag bidrar de snarare till förfulning. Vänsterpartiet vill att skyltarna ska vara kvar 
och underhållas. 

Med hänvisning till ovanstående föreslår Vänsterpartiet att Tekniska nämnden beslutar: 

- Att förvaltningen ges i uppdrag att se över de historiska skyltarna i Stadsparken och 
övriga parker och områden där sådana finns med syfte att återställa dessa till fullgott 
skick. 

 

För Vänsterpartiet i Tekniska nämnden 

Lennart Andreasson 

 


